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Voorwoord 

Dit jaarverslag van de OPR van Aandacht+ is naast de wettelijke verplichting, bedoeld 
om te informeren over de werkzaamheden van de OPR. In het verslagjaar is de OPR 4x 
bijeen geweest. Om te informeren, de OPR verder te vormen en om instemming te 
verlenen aan het (ver)nieuwde OP. Een dynamisch plan dat gedurende de looptijd 
geëvalueerd wordt en aangepast aan nieuwe ontwikkelingen. In het jaarverslag wordt 
kort ingegaan op de onderwerpen die tijdens de vergaderingen zijn besproken. 

Corona heeft er een tijdje voor gezorgd dat wij thuis achter een scherm met elkaar 
konden vergaderen. In 2022 leek dit alles gelukkig weer voorbij en konden wij elkaar 
weer “live” ontmoeten. En bespreken wat de komende tijd de gevolgen zullen worden 
van de leerling, de leerkrachten en het ondersteunend personeel. Wat blijft hetzelfde? 
Wat gaat er veranderen? En wie heeft er extra ondersteuning nodig?  

Verandering zal er altijd zijn 

 

 

 

Thijs Haaksma 

Voorzitter OPR 
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Wat is de OPR? 

Alle verschillende scholen binnen een regio (gemeente Urk, gemeente Fryske Marren en 
de gemeente Noordoostpolder) vormen gezamenlijk een samenwerkingsverband. 
Scholen binnen een samenwerkingsverband maken afspraken over welke extra 
ondersteuning zij leerlingen kunnen bieden die bijzondere aandacht nodig hebben, 
bijvoorbeeld omdat een leerling ziek is. Dat heet passend onderwijs. 

De ondersteuningsplanraad (OPR) is een speciale medezeggenschapsraad van een 
samenwerkingsverband waarin over passend onderwijs wordt vergaderd. In de OPR 
zitten leraren, ouders en soms leerlingen van scholen binnen het 
samenwerkingsverband. De leden van de OPR worden vaak afgevaardigd door de 
medezeggenschapsraden van de scholen die deelnemen in het 
samenwerkingsverband, maar hoeven niet per se uit één van die MR’s afkomstig te 
zijn. 
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Wie zijn wij? 

Hoewel ons doel is om zowel een ouder als een personeelslid van een van de scholen te 
laten vertegenwoordigen in de OPR, is dit niet altijd haalbaar, ondanks de inspanningen 
van onze enthousiaste collega's om ouders te motiveren om deel te nemen aan de 
raad. 

 

Per 31 december 2022 zaten de volgende leden in de OPR: 

Martine Bakker (vz) Personeel Emelwerda College 
Thijs Haaksma Personeel Zonnebloemschool 
Marlijn Borgijink Personeel Zuiderzee College 
Sanne Schrijer Personeel Bonifatius Mavo 
Dennis Noor Personeel Aeres Pro 
Sandra van der Wiel Ouder Emelwerda College 
Mariska Cornelisse Ouder Aeres VMBO 
Amanda Prijs  Personeel Bonifatius Mavo 

 

We namen dit jaar afscheid van Liesbeth Pasterkamp, zij zat namens het Berechja 
College als ouder in de OPR en Janneke Douma, personeelslid bij de Optimist.  
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Wat hebben wij in 2022 zoal besproken? 

 

Afscheid directeur Aandacht+ 

In 2022 namen we afscheid van Kees de Bondt, directeur van Aandacht+. Als OPR 
hebben we dit moment bewust beleefd. Tijdens het opstellen van het profiel voor de 
nieuwe directeur zijn we kritisch geweest. De OPR hechtte veel waarde aan de 
menselijke kant van het leiderschap, iets wat we in de afgelopen periode sterk gemist 
hebben. Het profiel is uiteindelijk met zorg samengesteld. Daarna heeft het bestuur van 
Aandacht+ de wervingsprocedure in werking gezet. We verwelkomen Audrey Eijsberg, 
de nieuwe directeur van Aandacht+. 

 

Website Aandacht+ 

Martine merkte op dat de website van Aandacht+ verbetering behoeft. De uitstraling 
mag vriendelijker, en de toegankelijkheid en gebruiksvriendelijkheid kunnen beter. 
Audrey onderschrijft dit en geeft aan dat er binnen de ICT-afdeling zeker stappen 
gezet moeten worden. 

Het is belangrijk dat alle scholen het Aandacht+-logo zichtbaar maken op hun eigen 
websites. Audrey wil hier tot aan de zomervakantie de tijd voor nemen om samen met 
haar team dit traject zorgvuldig op te pakken. Ook wordt gekeken naar een mogelijk 
nieuw logo voor Aandacht+. 

 

Meerjarenbegroting  

Audrey geeft aan dat het een pittig stuk is. Uiteindelijk komen we in de min uit, dit 
heeft te maken met dat er wordt gewerkt met het aantal leerlingen vanuit 2012. Zouden 
we kijken naar het landelijk gemiddelde, dan zouden we in de plus zitten. In 2018 is hier 
geen verandering in gekomen, zoals het nu lijkt gaat dit pas in 2025 gebeuren. Dit heeft 
te maken met de leerlingen op het LWOO en Pro, maar we zien ook de NT2 leerlingen 
die hier in de polder terecht komen. De taal is hierop enorm van invloed. Leerlingen 
gaan vanuit Caleido veelal naar het Pro. 
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Contactinformatie: 

Voor meer informatie: 

Website : www.aandachtplus.nl 

Samenwerkingsverband Aandacht+  

Kometenlaan 1,  

8303 CN  Emmeloord  

Tel. 0527 769084 

 

 

http://www.aandachtplus.nl/

